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Då det varit svårt att få två lag med tillräckligt med avbytare till alla matcher funderar tränarna på 
att det kanske bara blir ett lag som anmäls till serien och cuper nästa år.

Det behövs fortfarande fler tränare så om någon är intresserad tar ni kontakt med tränarna.

Det är oklart om vi kommer att ha tillgång till kiosken vid sammandraget på söndag då den inte går 
att boka. Det kommer pågå parallella aktiviteter på planen och lagen får samsas om kiosken. Vi tar 
med bord, skarvsladdar och tält som reserv. Det saknas fortfarande en matchvärd på pass 2. 

Inga nya konkreta förslag till att jobba in pengar till lagkassan framkom utan vi fortsätter med 
försäljning. Alla som har andra idéer är välkomna att komma med förslag och samordna andra 
aktiviteter.

Det kan bli aktuellt att en mindre summa per spelare ska betalas själv vid cupdeltagande. Om någon
skulle vilja vara med men har svårt med att betala kan avgiften tas från lagkassan istället, behovet 
beslutas av tränarna.

Beslut togs att de som har möjlighet att sälja restaurangchansen meddelar Katarina senast 25/8 
genom att fylla i denna lista 
https://docs.google.com/document/d/1XGKXjj7s7gthSjmsbfbJgTbOnu-44U3Fh0zPnt7IHl8/edit?
usp=sharing. Häftena säljs för 260 kr/st och vi tjänar 130 kr/st. Bara på de 22 häften som skrevs upp
på beställningslistan idag kommer vi tjäna 2860 kr, mycket bra! 

Beslut togs också att vi påbörjar en försäljning av varor från Work4dreams nu. Jag beställer 
kataloger och meddelar när de kommer att delas ut. Kravet är att alla försöker sälja så många de 
kan, men minst en vara per spelare. I noveber startas en ny försäljning av varor från Idrottssupport 
(samma som vi sålde förra våren) eller Klasspengar (kryddor) om vi inte kommer på något annat 
bättre förslag.
Förslaget är att vi hellre har flera olika försäljningar med lågt krav på sålda varor per spelare än att 
sätta krav på att alla ska sälja ett större antal varor.

Önskemål finns att sälja plastpåsar igen. Då plastpåsarna säljer bättre mot hösten då det plockas 
mycket bär samt inför älgjakten föreslås att vi påbörjar en ny försäljning av plastpåsar i augusti 
nästa år.

Försäljning av Newbody, kakor, lotter och toalettpapper diskuterades. På kakorna och lotterna är 
förtjänsten per såld vara låg och innebär att vi måste sälja många varror. Newbody och toalettpapper
kan vara lättsålda men här måste vi sälja mycket för att det ska bli fraktfritt. Att sälja toalettpapper 
kräver också stora lokaler för mottagande av leverans samt bil för att kunna leverera till kund. 
Troligen svårt att hantera för vissa. Då önskemålet är att det inte ska vara ett tvång att sälja många 
varor väljs dessa alternativ bort just nu.


